
Protokół Nr XXVI/2022 
z obrad XXVI sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 26 października 2022 roku.

Obrady XXVI sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz
Niemyjski o godz. 13ee modlitwą „Ojcze n a s z .........”

Otwierając posiedzenie powitał wszystkich Radnych, Pana Marcina Gawrysiaka -  W ójta Gminy 
Rudka, Pana Jerzego Gabrysiaka -  Sekretarza Gminy Rudka, Panią Monikę Agnieszkę Dygas -  Skarbnika 
Gminy, Pana Marka Kozłowskiego -  Radcę Prawnego, Panią Katarzynę Piotrowską -  Kierownika GOPS 
w Rudce, Panią Monikę Godlewską -  Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce, Panią 
Agnieszkę Markowską -  Młodszego referenta do spraw organizacyjnych i obsługi organów gminy.

Obrady odbyły się w budynku Remizy OSP Rudka przy ul. Badowskiego 4.
Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczy 13 Radnych.

1. Pani Małgorzata Barszczewska
2. Pan Piotr Karpiński
3. Pan Łukasz Markowski
4. Pani Barbara Niemyj ska
5. Pan Andrzej Niemyj ski
6. Pan Fabian Niemyjski
7. Pan Łukasz Niemyj ski
8. Pan Jerzy Józef Stępkowski
9. Pan Michał Pampuch
10. Pani Marta Szymańczyk
11. Pani Beata Szendomierska
12. Pani Joanna Warmij ak
13. Pan Jan Wiński

W  posiedzeniu sesji nie uczestniczy:
1. Pan Tadeusz Uszyński
2. Pan Ryszard Wiński

Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski stwierdził, że są one prawomocne.

Ad. pkt 2 Przedstawienie porządku obrad.
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji został dostarczony 

w materiałach na sesję, po czym zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
Nikt z obecnych na obradach sesji nie zgłosił zmian do proponowanego porządku obrad.
Następnie Pan Łukasz Niemyjski zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosowanie było 
imienne, porządek został przyjęty. Głosów za -  13, wstrzymujących się i przeciw - 0 . Wykaz głosowania 
w załączeniu do protokołu.

W  związku z powyższym porządek obrad XXVI sesji Rady Gminy Rudka przedstawia się 
następująco:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Gminy Rudka.
4. Informacj a Wójta z pracy między sesj ami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny za zbiorowe odprowadzanie ścieków.
6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia 
jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych w sprzęt 
łączności.

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce w wyposażenie osobiste ochronne strażaka oraz sprzęt 
uzbrojenia i techniki specjalnej.
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka 
na lata 2022-2025.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2022.
10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne wnioski.
12. Zamknięcie obrad XXVI Sesji Rady Gminy Rudka.

Ad. pkt 3 Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Gminy Rudka.
Protokół z posiedzenia XXV sesji Rady Gminy był do wglądu w biurze rady i na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Rudka. Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy 
zostały zgłoszone uwagi lub wnioski co do jego treści.

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono.
Realizując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski poinformował, 

że teraz zostanie przeprowadzone głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXV sesji 
Rady Gminy Rudka.

Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw” 
lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Przewodniczący stwierdził, że protokół z posiedzenia XXV sesji Rady Gminy Rudka został 
przyjęty: głosów za -  13, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0.
Imienny wykaz głosowań przedmiot głosowania: przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Gminy 
Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 4 Informacja Wójta z pracy między sesjami.
Pan W ójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od 23.09.2022 r. zostały wydane 

5 Zarządzeń niezbędnych do bieżącego funkcjonowania urzędu (treść zarządzeń w załączeniu do protokołu 
z posiedzenia obrad sesji).

Najważniejsze z ich, o których chciałbym poinformować to:
1. Zarządzenie Nr 52 w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego inwestycji pn.: 

„Rozbudowa przejść dla pieszych na skrzyżowaniu ulic: Wola, Wolności, Szkolnej i ks. Pr. M. 
Badowskiego w m. Rudka”.

Ponadto Pan Wójt poinformował, że odbył kilka spotkań, o których chciałby powiedzieć:
1. Spotkanie z pracownikami Urzędu Gminy Rudka, Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rudce 

i Panią Przewodnicząca KGW ,,Róża” w Rudce odnośnie 11 listopada, połączone z uroczystym 
wciągnięciem flagi na maszt sfinansowany w ramach projektu ,,Pod biało -  czerwoną” oraz 
odsłonięciem i poświęceniem muralu pod nazwą „Wiktor Maksymilian Józef Ossoliński -  żołnierz 
armii Księstwa Warszawskiego i Królestwa Polskiego” zrealizowanego w ramach konkursu 
dotacyjnego Ministerstwa Obrony Narodowej dla organizacji pozarządowych pod hasłem: ,,MUR, 
ALE HISTORIA WOJSKA POLSKIEGO”.

2. Spotkanie odnośnie dokumentacji potrzebnej do ogłoszenia przetargu na przebudowę 
i budowę oczyszczalni ścieków w Rudce.

3. Spotkanie z Zarządem OSP Rudka i Druhami OSP Rudka z sprawie zakupu mundurów galowych.
4. Spotkanie w Firmie Arhelan z Panią Mecenas Firmy, Panią Heleną Burzyńską, Panem Burzyńskim, 

z Naszym Mecenasem w sprawie czynszu dzierżawczego.
5. Spotkanie z Panią Joanną Nietupską - Dyrektor ZSCKR w Rudce i Panią Jadwigą Zabielską - 

Dyrektor KOWR OT Białystok odnośnie przyszłorocznego festynu.
6. Spotkanie z Panem Markiem Boblem -  Starostą Siemiatyckim i Panem Sylwestrem Zgierunem -  

Wicestarostą Siemiatyckim odnośnie planów drogi łączącej powiat bielski 
i siemiatycki przez Gminę Rudka i Gminę Grodzisk.

7. Spotkanie z Panem Tadeuszem Zawistowskim -  Nadleśniczym Nadleśnictwa Rudka 
w sprawie w/w oraz wspólnego uporządkowania placu przy cmentarzu na 1 listopada.

8. Spotkanie z Dyrektorem Caritas Diecezji Drohiczyńskiej Ks. dr Łukasz Gołębiewskim odnośnie 
świetlicy Promyk Dnia, którą Gmina prowadzi wraz z Caritas.
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9. Odebranie czeków z WFOŚ z Programu Mały Strażak z Panem Dawidem Rybackim - Prezesem 
OSP Rudka oraz Panem Janem Kocem - Prezesem OSP Koce Borowe.

10. Spotkanie z Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej na temat remontu przedszkola.
11. Odbyła się sprawa w Sądzie Apelacyjnym dot. dowozu do Ośrodka dziecka Państwa

. Wraz z Panią odwiedziliśmy Ośrodek w K ostach Noskach,
do którego obecnie uczęszcza syn Państwa . Zawiozłem całą Rodzinę Państwa

do Ośrodka w Bielsku Podlaskim, do którego Gmina Rudka dowozi dzieci. 
Chciałem pokazać jak wygląda Ośrodek i jakie ma warunki. O decyzji Państwa 
poinformuję Państwa po otrzymaniu od Nich takiej informacji.

12. Spotkanie ze starszym kapitanem Pawłem Antoszukiem z I Brygady Wojsk Obrony Terytorialnej 
oraz Panem Błażejem Iwańczukiem z PSP Bielsk Podlaski odnośnie ćwiczeń zorganizowanych 
na terenie Gminy Rudka.

13. Podpisałem umowę z Rządowego Funduszu Polski Ład. Firmy, które wygrały podczas przetargu 
zobowiązały się na wykonanie inwestycji w ciągu 11 miesięcy od jej podpisania. Chodzi 
tu o inwestycje pn. Przebudowa ulic: Łąkowej, Cegielnianej, Ciechanowieckiej, 3-go Maja, 
Młynowej i Sportowej w m. Rudka wraz z zakupem sprzętu komunalnego do utrzymania dróg.

14. Dzisiaj Starosta Bielski podpisał Akt Notarialny Darowizny na rzecz Gminy Rudka o przekazanie 
nieodpłatnie nieruchomości, która znajduje się na ul. Wolności. Na razie przy budynku będą trwały 
prace porządkowe. Budynek nie nadaje się do remontu, będzie rozbiórka tego budynku. Na placu 
chciałbym zrobić plac zabaw dla naszych mieszkańców.

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków.

W  dalszej części porządku obrad Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że projekt uchwały 
został dostarczona w materiałach na sesję, zapytał także czy w związku z tym są uwagi lub zapytania.

Radna Pani Joanna Warmijak zapytała, czy dobrze rozumie, bo gdy Rada podejmie tę uchwałę 
to Gmina będzie dopłacała 50 gr. do każdego m 3 odprowadzonych ścieków każdemu mieszkańcowi.

Głos zabrał Sekretarz Gminy -  Pan Jerzy Gabrysiak wyjaśniając, iż Wody Polskie ustalają taryfy 
na trzy lata, z tym że w każdym roku są inne. Obecna Taryfa wygasła we wrześniu. Wody Polskie ustaliły 
taryfy w pierwszym roku 2,97 zł -  woda i nie było dopłaty Gminy. Nowa taryfa wynosi 2,99 zł., tutaj też 
nie przewidujemy dopłaty. Jeśli chodzi o ścieki, to cena wynosiła 5,62 zł /m3, dopłata Gminy wynosiła 1,00 
zł., więc cena dla mieszkańca była 4,62 zł/m3. Nowa taryfa to jest 5,71 zł. Przewidujemy 50 groszy dopłaty, 
więc cena dla odbiorcy będzie 5,21 zł/m3.

Radny Pan Stępkowski zapytał, czy cena 5,71 zł. wynika z kosztów czy ustalana odgórnie?
Pan Sekretarz powiedział, że taryfy zatwierdzają Wody Polskie. W  określonym terminie Gmina 

przedstawia wniosek o zatwierdzenie taryf. Wysokość taryf ustala się na postawie różnych kosztów 
na podstawie odpowiednich przepisów. Nasze taryfy zostały zatwierdzone przez Wody Polskie. 
W  większości przypadków to Przedsiębiorstwa wnioskują o zatwierdzenie taryf, my jesteśmy niejako 
wyjątkiem, że jako Gmina wnioskujemy o zatwierdzenie taryf do Wód Polskich. My jako Gmina ustalamy 
dopłaty do tych taryf dla mieszkańca, ale traci na tym budżet Gminy. Teraz jest dużo przypadków, że 
Przedsiębiorstwa ze względu na sytuację cen energii wnioskuje do Wód Polskich o zwiększenie wcześniej 
zatwierdzonych taryf. Odpowiadają na pytanie Radnego -  cena wynika z kalkulacji sporządzonej przez 
Gminę. Pan Stępkowski powiedział, że po dopłacie 50 groszy to stawka za odprowadzenie ścieków 
wzrośnie za ścieki o 80 groszy.

Głos zabrał Radny -  Pan Karpiński mówiąc, że wcześniej gmina dopłacała 1,00 zł, a w tym roku 
50 groszy. Pan Karpiński zaproponował, żeby pozostawić dopłatę na wysokości 1,00 zł.

W  odpowiedzi głos zabrał Wójt Gminy mówiąc, że w ubiegłym roku rozmawialiśmy o dopłatach 
do wody i do ścieków. W  poprzednim roku prosiłem Państwa, żebyście zgodzili się na to, żeby nie dopłacać 
do wody. Użytkownicy mieli płacić za zużytą wodę bez dopłat. Odnośnie ścieków rozmawialiśmy, 
że dopłata wynosiła 1,50 zł, a przez trzy lata będę chciał, aby doszła do zera. W  tym roku chciałbym 
pomniejszyć dopłatę o 50 groszy i dopłata do ścieków wynosiłaby 50 groszy. Pan Stępkowski wcześniej 
zapytał, z czego wynika ta kwota, Pan Sekretarz odpowiedział, że z kosztów. Sami widzicie, ze koszty 
energii, paliwa, płac pracowników rosną i nie stać budżetu Gminy na dopłaty.
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Radna Pani Warmijak powiedział, że jako Radni są wybrani przez ludzi i powinni pilnować 
interesów ludzi. Powiedziała, że postawmy się w sytuacji ludzi. Dla przykładowej emerytki cena śmieci 
30,00 zł. za osobę, do tego dochodzi woda, ścieki idą w górę, ceny w sklepie tez wysokie. Proponuję 
pozostawienie w tym roku ceny na poziomie poprzedniego.

Odpowiadając Pan W ójt powiedział, że zgadza się z tym, że jest dużo podwyżek. Wszystkim 
w obecnej sytuacji jest ciężko nie zależnie czy jest to osoba samotna czy rodzina wieloosobowa. Mówi 
Pani, że nie wiadomo za co płacimy, a co będzie jeśli ta emerytka któregoś dnia odkręci kran i nie poleci 
z niego woda. Bo nie będzie Gminy stać na to, żeby naprawić pompę w hydroforni, w tej chwili jedna 
wymaga serwisowania, i nie będzie można dać tej wody na wodociąg. A co, jeżeli będzie awaria, 
a Gminy nie będzie stać na to, żeby wysłać koparki do usunięcia awarii. W  drugą stronę, ścieki. Po 

pierwszym przetargu na drugą edycję Polskiego Ładu miałem podobny dylemat. Czy to co zostało 
podpisane porzucić tą inwestycję, czy skupić się na oczyszczalni ścieków. Wójt dalej mówił,, że takie 
inwestycje jak drogi czy zakup ciągnika widać. Inwestycja przebudowy oczyszczalni ścieków będzie 
inwestycją, z której wszyscy mieszkańcy Gminy będą korzystać, choć na tym etapie jej nie widać.

Radny Pan Karpiński powiedział, że Radni są stawiani przed faktem dokonanym, uchwały 
są położone a Radni mają głosować. Powiedział, że wcześniej trzeba podjąć dyskusję.

W ójt odpowiedział, że materiały są dostarczane tydzień przed sesją, więc jest czas, żeby zgłosić 
potrzebę dyskusji w odniesieniu do otrzymanego porządku i tematów posiedzenia sesji. Pan Marcin 
Gawrysiak powiedział, że jeśli mieszkańcy zgłaszają się do Radnych z jakąś sprawą, równie dobrze mogą 
proponować im odesłanie do Wójta. Na przykładzie dodatku węglowego mogę powiedzieć, że mieszkańcy 
bardzo często przychodzą do mnie, aby rozwiązać problem. Nie jest prawdą, że my przedstawiamy naszą 
wizję a Radni mają nakaz głosować. Rada jest po to żeby radzić a ja  jestem po to, żeby Państwu powiedzieć, 
jakie są realia, za co płacicie. Ja, Pan Sekretarz i Pani Skarbnik jesteśmy po to, aby wybierać rozwiązania, 
które są najlepsze dla mieszkańców i Radnych o tym informować. Pani Skarbnik wie jakie są wskaźniki, 
żeby były osiągalne. Gmina miała kiedyś program naprawczy i ja  ponownie nie chcę takiej sytuacji.

Pan Przewodniczący zapytał, czy jest jakiś termin do projektu tej uchwały.
Odpowiedział Pan Sekretarz, że nowe taryfy zaczęły obowiązywać od 7 września. Przy spisywaniu 

liczników powinna być ustalona cena.
Radny - Pan Stępkowski zapytał, jaka jest kwota dopłaty ze strony Gminy, przy dopłacie 50

groszy.
Pan Wójt powiedział, że aby odpowiedzieć na to pytanie musi być ogłoszona przerwa w celu 

zasięgnięcia informacji z Urzędu z Referatu Gospodarki Komunalnej.
Pan Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy w obradach sesji.
W  trakcie przerwy obrady opuściła Radna -  Pani Joanna Warmijak. W  posiedzeniu obrad sesji 

uczestniczy teraz 12 Radnych
Po przerwie Pan Wójt poinformował, że liczba m3 ścieków za kwartał, który minął wynosi 9 572 

m3. Dopłata o 1,00 zł to jest ok 40 000,00 zł mniej do budżetu. Dopłata o 0,50 zł , to 20 000,00 zł mniej 
do budżetu. Na zakończenie Pan W ójt poprosił o wzięcie pod uwagę argum enty przez niego 
przedstawione przy podejmowaniu tej uchwały.

Głos zabrał jeszcze Pan Jerzy Gabrysiak -  Sekretarz Gminy. Powiedział, że taryfa 5,71 zł 
za ścieki była zatwierdzana przez W ody Polskie w  2021 roku., gdzie ceny były zupełnie inne niż 
są teraz. Przedsiębiorstwa teraz na nowo kalkulują sobie ceny i wnioskują o zmiany taryf, gdyż ustalone 
wcześniej są teraz nierealne. Gmina nie wnika w  to co robią Przedsiębiorstwa i pozostawia taryfy 
ustalone w  2021 roku.

Więcej pytań nie było, Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do głosowania nad podjęciem 
uchwały. Pan Łukasz Niemyjski - Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta, głosów 
za -  6, głosów przeciw -  1, głosów wstrzymujących się -  5. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 
Gminy Rudka przedmiot głosowania: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do ceny za zbiorowe 
odprowadzenie ścieków w załączeniu do protokołu z sesji.

Uchwała Nr XXVI/206/2022 z dnia 26 października 2022 roku w sprawie ustalenia dopłaty do ceny 
za zbiorowe odprowadzenie ścieków w załączeniu do protokołu z sesji.

Pan Marcin Gawrysiak -  W ójt Gminy powiedział, że jest to trudna decyzja i podziękował Radnym 
za podjęcie tej uchwały.
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Ad. pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia 
jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych w sprzęt łączności.

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy 
do głosowania nad projektem uchwały, czy w związku z tym są jakieś pytania.

Pytań nie było.
Pan Przewodniczący - jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem 
przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania w 2022 
roku środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem 
na dofinansowanie doposażenia jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych w sprzęt 
łączności została przyjęta.
Głosów za -  12, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych 
Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przekazania w 2022 roku środków 
finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem 
na dofinansowanie doposażenia jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych w sprzęt 
łączności w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.
Uchwała Nr XXVI/207/2022 z dnia 26 października 2022 roku w sprawie przekazania w 2022 roku 
środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem 
na dofinansowanie doposażenia jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych w sprzęt 
łączności w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce w wyposażenie osobiste ochronne strażaka oraz sprzęt 
uzbrojenia i techniki specjalnej.

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do pkt 7 
porządku obrad. Czy są pytania do projektu uchwały.

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Głosowanie będzie 
imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”, 
lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania 
w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem 
na dofinansowanie doposażenia jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce w wyposażenie osobiste 
ochronne strażaka oraz sprzęt uzbrojenia i techniki specjalnej został przyjęta. Głosów za -  12, głosów 
przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka 
przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia jednostki Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Rudce w wyposażenie osobiste ochronne strażaka oraz sprzęt uzbrojenia i techniki specjalnej 
w załączeniu do protokołu sesji.
Uchwała Nr XXVI/207/2022 z dnia 26 października 2022 roku w sprawie przekazania w 2022 roku 
środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce z przeznaczeniem 
na dofinansowanie doposażenia jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudce w wyposażenie osobiste 
ochronne strażaka oraz sprzęt uzbrojenia i techniki specjalnej w załączeniu do protokołu z posiedzenia 
sesji.

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka 
na lata 2022-2025.

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do pkt 8 
porządku obrad.
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do projektu uchwały? Pytań nie było.

5



Pan Przewodniczący - jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. 
Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem 
przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka na lata 2022 -  2025 została przyjęta. Głosów za -  12, 
głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 
Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka 
na lata 2022 -  2025 w załączeniu do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXVI/209/2022 z dnia 26 października 2022 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Rudka na lata 2022 -  2025 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2022.
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący poinformował, że teraz będziemy głosować 

nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2022. Pan Łukasz 
Niemyjski zwrócił się do Radnych, czy są jakieś pytania co do tego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma pytań przystąpimy do głosowania nad 
projektem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2022. Głosowanie będzie 
imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”, 
lub „wstrzymuję się od głosu”.

Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów 
za -  12, głosów przeciw -  0, głosów wstrzymujących się -  0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 
Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka 
na rok 2022 w załączeniu do protokołu z sesji.
Uchwała Nr XXVI/210/2022 z dnia 26 października 2022 roku Rady Gminy Rudka w sprawie zmian 
w budżecie gminy Rudka na rok 2022 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.

Ad. pkt 10 Interpelacje i zapytania radnych.
Brak.

Ad. pkt 11 Wolne wnioski.
Pan Marcin Gawrysiak -  Wójt Gminy zaprosił wszystkich obecnych na uroczystości Święta 

Odzyskania Niepodległości w dniu 11 listopada połączone z 30 - leciem istnienia Gminy Rudka.

Ad. pkt 12 Zamknięcie obrad XXVI Sesji Rady Gminy Rudka.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Niemyjski 

o godz. 1400 zakończył obrady XXVI Sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą „Zdrowaś 
Maryjo” .

Protokół sporządziła:

Agnieszka Markowska Przewodniczący Rady Gminy

Łukasz Niemyjski
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